
 

Møteprotokoll 
for 

Levekårsutvalet 
 

Møtedato: 24.04.2018 
Møtestad: Nordhordlandshallen, kantina 
Møtetid: 14.00 - 17.05 
 
Kl. 08:30 Synfaringar i barnehagar og skular 
Kl. 12:00 dialogmøte Oppvekst 
Kl. 14:00 ordinært Levekårsutvalsmøte/sakshandsaming 
 
Orienteringar: 
-Heildøgns omsorgsplassar for eldre v/Leni Dale-kommunalsjef helse og omsorg 
-Status vedkomande Knarvik ungdomsskule-plass til hausten v/Morten Olsen Schulstad-rektor 
Knarvik ungdomsskule 
 
Diverse merknader: 
Sak 023/18 vart handsama før sak 022/18. 
Anna K. Valle-Sp gjekk etter handsaming av sak 024/18. 

  
  

Frammøtte medlemmer Parti Rolle 
Asle Hetlebakke KRF Utvalsleiar 
Vetlemøy Wergeland KRF Medlem 
Leidulv Brunborg AP Nestleiar 
Anita Bakken MDG Medlem 
Øystein Reidar Moldeklev FRP Medlem 
Olav Magnus Steinsland H Medlem 
Anne Karin Angelskår Eknes KRF Medlem 

  
  

Forfall meldt frå  medlem: Parti Rolle 
Tove Linnea Brandvik AP Medlem 
Ingeborg Myksvoll SP Medlem 

  
Frammøtte varamedlemmer: Parti Erstatter medlem 
Mette Marei Træland AP Tove Linnea Brandvik 
Anna K.Valle SP Ingeborg Myksvoll 

  
Følgjande frå administrasjonen møtte: 
Christian Reinshol-rådgjevar Plan, Frøydis Ones-avdelingsleiar Plan, Inger Marie Jordal-
prosjektleiar Drift eigedom, Kristin Moe-kommunalsjef Oppvekst, Leni Dale-kommunalsjef Helse 

 



og omsorg, Line M.Valle-einingsleiar Eigedom, Morten Olsen Schulstad-rektor Knarvik 
ungdomsskule, Ragna Midtbø-einingsleiar Grunnskule, Nora Gjerde-sekretær. 

 
   

Sakliste 

Saknr Tittel 
        

017/18 Godkjenning av innkalling og saksliste 

018/18 Godkjenning av møteprotokoll 

019/18 Bustader for menneske med rus - og psykiatriliding 

020/18 Høyring - Norm for lærartettleik i grunnskulen 

021/18 1. gangs handsaming av reguleringsplan E39 Mundalsberget bomstasjon, plan-id 1263-
201801 

022/18 1. gangs handsaming av reguleringsplan Alver næringsområde sør, plan-id 1263-201601 

023/18 Alversund områdeplan til første gongs offentleg ettersyn og høyring 

024/18 Avklaring felles skule Eikanger og Kløvheim 

025/18 Ny Alversund skule og fleirbrukshall - revidert romprogram 

026/18 Endring - reglement Ungdomsrådet 

027/18 Melding / orientering til Levekårsutvalet - 24.04.2018 

  
  



017/18: Godkjenning av innkalling og saksliste 
 

Innkalling og saksliste vert godkjent 

 
   
   
24.04.2018 LEVEKÅRSUTVALET 

Innkalling og saksliste vert godkjent, samrøystes. 
 
LE - 017/18  VEDTAK: 

Innkalling og saksliste er godkjent 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
018/18: Godkjenning av møteprotokoll 
 

Møteprotokollen vert godkjent 
   
   
24.04.2018 LEVEKÅRSUTVALET 

Møteprotokoll frå møte - 06.03.2018 vert godkjent, samrøystes. 
 
LE - 018/18  VEDTAK: 

Møteprotokoll frå møte - 06.03.2018 er godkjent. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
019/18: Bustader for menneske med rus - og psykiatriliding 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Rådmannen rår til at det vert vedteke eit nytt mandat for prosjektet der ein har rom for å utarbeide 
byggeprogram der ombygging er eit alternativ til nybygg. Prosjektet får mandat til å greie ut 
kostnader, framdrift og andre konsekvensar ved ei ombygging av eksisterande kommunal 
bygningsmasse.  

………………………… 



 

   
   
23.04.2018 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Orientering til saka v/Line M Valle-einingsleiar Eigedom 
Saka vert teke til orientering. 
 
RMNF - 015/18  UTTALE: 

Uttale i RMNF:  
Ingen merknader. 
 
24.04.2018 LEVEKÅRSUTVALET 

Orientering til saka v/Line M. Valle-einingsleiar Eigedom 
 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 
Framlegg frå Asle Hetlebakke-Krf: Nytt punkt: 
 
-Levekårsutvalet bed om at Stoltz-tomta i Knarvik vert vurdert til dette prosjektet.  
 
 
Framlegget vart samrøystes vedteke.  
 
LE - 019/18  INNSTILLING: 

Innstilling i Levekårsutvalet - 24.april 2018: 
Rådmannen rår til at det vert vedteke eit nytt mandat for prosjektet der ein har rom for å utarbeide 
byggeprogram der ombygging er eit alternativ til nybygg. Prosjektet får mandat til å greie ut 
kostnader, framdrift og andre konsekvensar ved ei ombygging av eksisterande kommunal 
bygningsmasse.  

-Levekårsutvalet bed om at Stoltz-tomta i Knarvik vert vurdert til dette prosjektet.  
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
020/18: Høyring - Norm for lærartettleik i grunnskulen 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Lindås kommune svarar på høyringa ved å synleggjere kva for konsekvensar innføring av lærarnorm 
vil få for lærartettleiken i kommunen. 

   
   
24.04.2018 LEVEKÅRSUTVALET 

Fellesframlegg: Tillegg til rådmannen sitt framlegg: 



Lindås kommne er svært urolege for at dette vil gå ut over tidleg-innsats satsingen i kommunen.  
 
Famlegget vart samrøystes vedteke.  
 
LE - 020/18  VEDTAK: 

Lindås kommune svarar på høyringa ved å synleggjere kva for konsekvensar innføring av lærarnorm 
vil få for lærartettleiken i kommunen. 

Lindås kommne er svært urolege for at dette vil gå ut over tidleg-innsats satsingen i kommunen. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
021/18: 1. gangs handsaming av reguleringsplan E39 Mundalsberget bomstasjon, plan-id 
1263-201801 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

I medhald av plan- og bygningslova § 12-10, vedtek plan- og miljøutvalet å legge reguleringsplan for 
E39 Mundalsberget bomstasjon, plan-id 1263-201801, ut til høyring og offentleg ettersyn på 
følgjande vilkår: 

1. Ny § 4.2.1: Krav til sikring. Naudsynt fjellsikring skal gjennomførast før det vert sett i gang 
arbeid med etablering av galge for bomstasjonen. Gjerde skal etablerast før tilkomststi til 
tekniske anlegg for bomstasjonen vert teken i bruk. 

………………………… 

 

   
   
21.03.2018 PLAN- OG MILJØUTVALET 

Rådmannens framlegg vart samrøystes vedteke. 
 
PM - 045/18  VEDTAK: 

I medhald av plan- og bygningslova § 12-10, vedtek plan- og miljøutvalet å legge reguleringsplan for 
E39 Mundalsberget bomstasjon, plan-id 1263-201801, ut til høyring og offentleg ettersyn på følgjande 
vilkår: 

1. Ny § 4.2.1: Krav til sikring. Naudsynt fjellsikring skal gjennomførast før det vert sett i gang 
arbeid med etablering av galge for bomstasjonen. Gjerde skal etablerast før tilkomststi til 
tekniske anlegg for bomstasjonen vert teken i bruk. 

 

 
23.04.2018 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 



Orientering til saka v/Christian Reinshol-rådgjevar Plan 
Ingen merknader, samrøystes. 
 
RMNF - 017/18  UTTALE: 

Uttale i RMNF:  
Ingen merknader.  
 
24.04.2018 LEVEKÅRSUTVALET 

Vara Anna K. Valle-Sp sa seg ugild i handsaming av denne saka. 
 
Ingen merknader, samrøystes. 
 
LE - 021/18  UTTALE: 

Ingen merknader. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
022/18: 1. gangs handsaming av reguleringsplan Alver næringsområde sør, plan-id 1263-
201601 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

I medhald av plan- og bygningslova § 12-10, vedtek plan- og miljøutvalet å legge reguleringsplan for 
Alver næringsområde sør, plan-ID 1263-201601, ut til høyring og offentleg ettersyn på følgjande 
vilkår: 

1. Endre § 2.2 til å omfatte alle bygge- og anleggstiltak innanfor planområdet og ta ut 
kulepunkt 2 knytt til at 10 nye parkeringsplassar kan etablerast før Alvervegen må vere 
ferdig utbetra.  

2. Byggegrenser mot tilstøytande reguleringsplan i vest som ikkje er knytt til køyreveg vert 
fjerna. Byggegrenser mellom BN1 og BN2 som ikkje er knytt til veg vert fjerna.  

3. Planskildring og føresegner vert retta opp i samsvar med saksutgreiinga.  

………………………… 

 

   
   
07.03.2018 PLAN- OG MILJØUTVALET 

K. Vågstøl-H sa seg ugild grunna kundeforhold og gjekk difor frå under handsaming av denne saka.  
 
Rådmannen sitt framlegg vart vedteke mot 2 røyster (S. Hauge-Ap, H. Brunborg-Ap) 
 
Endringsframlegg frå Sæbjørg H. Kjeka-Krf: 
 



§ 8.1 Innanfor #1 skal det, etter plan godkjent av rett fagmynde, etablerast framtidig veg vidare inn i 
BN3 og/eller til Galteråsen. 
 
Ved prosjektering av veg innanfor #1 gjennom LNF-området/planområdet, skal tursti sikrast planfri 
kryssing av vegen. 

 
Framlegget vart vedteke mot 2 røyster (S. Hauge-Ap, H. Brunborg-Ap) 
 
PM - 035/18  VEDTAK: 

I medhald av plan- og bygningslova § 12-10, vedtek plan- og miljøutvalet å legge reguleringsplan for 
Alver næringsområde sør, plan-ID 1263-201601, ut til høyring og offentleg ettersyn på følgjande 
vilkår: 

1. Endre § 2.2 til å omfatte alle bygge- og anleggstiltak innanfor planområdet og ta ut 
kulepunkt 2 knytt til at 10 nye parkeringsplassar kan etablerast før Alvervegen må vere 
ferdig utbetra.  

2. Byggegrenser mot tilstøytande reguleringsplan i vest som ikkje er knytt til køyreveg vert 
fjerna. Byggegrenser mellom BN1 og BN2 som ikkje er knytt til veg vert fjerna.  

3. Planskildring og føresegner vert retta opp i samsvar med saksutgreiinga.  
 

§ 8.1 Innanfor #1 skal det, etter plan godkjent av rett fagmynde, etablerast framtidig veg vidare inn i 
BN3 og/eller til Galteråsen. 
 
Ved prosjektering av veg innanfor #1 gjennom LNF-området/planområdet, skal tursti sikrast planfri 
kryssing av vegen. 

 
23.04.2018 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Orientering til saka v/Christian Reinshol-rådgjevar Plan 
RMNF meiner at det bør vera fortau og mogeleg for rullestolbrukarar (som arbeidstakarar) å koma 
fram til dette området.  Det må sikrast framtidig kopling for gang- og sykkelveg til Galteråsen. 
 
 
RMNF - 016/18  UTTALE: 

Uttale i RMNF:  
RMNF meiner at det bør vera fortau og mogeleg for rullestolbrukarar (som arbeidstakarar) å koma 
fram til dette området.  Det må sikrast framtidig kopling for gang- og sykkelveg til Galteråsen. 
 
 
 
 
 
24.04.2018 LEVEKÅRSUTVALET 

Orientering til saka v/Christian Reinshol-rådgjevar Plan 
Fellesframlegg:  
 
-Levekårsutvalet er bekymra for auka trafikk, og med tyngre kjøretøy, i krysset ved hovedveg 



(fylkesveg). 
-Det må sikrast at veg til området i framtida går via Galteråsen, då med fortau. 
 
Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 
LE - 022/18  UTTALE: 

Uttale i Levekårsutvalet - 24.04.2018: 
-Levekårsutvalet er bekymra for auka trafikk, og med tyngre kjøretøy, i krysset ved hovedveg 
(fylkesveg). 
-Det må sikrast at veg til området i framtida går via Galteråsen, då med fortau. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
023/18: Alversund områdeplan til første gongs offentleg ettersyn og høyring 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Saka vert lagt fram utan framlegg til vedtak. 

 

   
   
23.04.2018 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Orientering til saka v/Frøydis Ones-avdelingsleiar Plan 
Ingen merknader, samrøystes. 
 
RMNF - 018/18  UTTALE: 

Uttale i RMNF:  
Ingen merknader. 
 
24.04.2018 LEVEKÅRSUTVALET 

Orientering til saka v/Frøydis Ones-avdelingsleiar Plan 
 
Ingen merknader, samrøystes. 
 
LE - 023/18  UTTALE: 

Uttale i Levekårsutvalet - 24.04.2018: 
Ingen merknader. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
024/18: Avklaring felles skule Eikanger og Kløvheim 
 



Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

· På grunn av utfordringar med val av skuletomt, beskrive i denne saka, blir ikkje vedtak om 
ny, felles skule for Kløvheim og Eikanger (sak 64/15) gjennomført. 

· Eksisterande skulestruktur i Lindås kommune blir vidareført. 
· Eikanger skule blir oppgradert. Avklaring på investeringsramme for ei oppgradering og 

driftskostnader blir avklart i samband med økonomiplanarbeidet 2019 – 2022. 

………………………… 

 

   
   
24.04.2018 LEVEKÅRSUTVALET 

Orientering til saka v/Hogne Haugsdal-ass.rådmann og Inger Marie Jordal-prosjektleiar Drift eigedom 
 
Det vart røysta over rådmannen sitt framlegg punkt for punkt: 
 
Pkt. 1. På grunn av utfordringar med val av skuletomt, beskrive i denne saka, blir ikkje vedtak om ny, 
felles skule for Kløvheim og Eikanger (sak 64/15) gjennomført. 
 
Framlegget vart vedteke mot 1 røyst (Anna K. Valle-Sp) 
 
Pkt. 2. Eksisterande skulestruktur i Lindås kommune blir vidareført. 
Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 
Pkt. 3. Eikanger skule blir oppgradert. Avklaring på investeringsramme for ei oppgradering og 
driftskostnader blir avklart i samband med økonomiplanarbeidet 2019 – 2022. 
 
Framlegget vart samrøystes vedteke.  
 
Framlegg frå Krf: Tilleggspunkt:  
Alternativ 1, Fyllingsnes vert valt som ny skuletomt i Eikanger skulekrins. 
 
Framlegget vart vedteke med 8 røyster (Krf, Ap, Mdg, Frp, H) 
 
Framlegg frå Anna K. Valle-Sp:  Nytt punkt 4.: 
Prosjekt Ny skule for Eikanger og Kløvheim vert å realisera frå lokasjon 22, Myråsen. 
 
Framlegget fekk 1 røyst og fall (Anna K.Valle-Sp) 
 
LE - 024/18  UTTALE: 

Uttale i Levekårsutvalet - 24.04.2018: 
 

· På grunn av utfordringar med val av skuletomt, beskrive i denne saka, blir ikkje vedtak om 
ny, felles skule for Kløvheim og Eikanger (sak 64/15) gjennomført. 

· Eksisterande skulestruktur i Lindås kommune blir vidareført. 
· Eikanger skule blir oppgradert. Avklaring på investeringsramme for ei oppgradering og 



driftskostnader blir avklart i samband med økonomiplanarbeidet 2019 – 2022. 

· Alternativ 1, Fyllingsnes vert valt som ny skuletomt i Eikanger skulekrins. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
025/18: Ny Alversund skule og fleirbrukshall - revidert romprogram 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Rådmannen tilrår å vedta revidert romprogram slik det ligg føre.  

………………………… 

 

   
   
23.04.2018 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Orientering til saka v/Inger Marie Jordal-prosjektleiar Drift eigedom 
Øystein Moldeklev er også representant frå RMNF i denne prosjektgruppa. 
 
Saka vert teke til orientering, samrøystes. 
 
RMNF - 020/18  UTTALE: 

Uttale i RMNF:  
Ingen merknader. 
 
24.04.2018 LEVEKÅRSUTVALET 

Orientering til saka v/Inger Marie Jordal-prosjektleiar drift Eigedom og Kristin Moe-kommunalsjef 
Oppvekst 
 
 
Framlegg frå Ø. Moldeklev-Frp: 
Det blir tatt inn igjen styrkerommet og den garderoben som er fjerna.  Dette for å ivareta idrettens 
interesser.  Styrkerom vil gje spelemidlar. 
 
Framlegget fekk 1 røyst og fall (Ø. Moledklev-Frp) 
 
Rådmannen sitt framlegg vart vedteke med 7 røyster (H, Mdg, Ap, Krf) 
 
 
LE - 025/18  UTTALE: 

Uttale i Levekårsutvalet - 24.04.2018: 



Revidert romprogram vert vedteke slik det ligg føre.  

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
026/18: Endring - reglement Ungdomsrådet 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Endring i kap.10.2 i politisk styringsstruktur og reglement.  «Sitjande ungdomsråd kan velja inntil 5 
representantar som får sitja 2 år. Desse vert valt inn i tillegg til valet av representantar ved oppstart 
av nytt skuleår.» 

 

   
   
24.04.2018 LEVEKÅRSUTVALET 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 
LE - 026/18  INNSTILLING: 

Innstilling i Levekårsutvalet - 24.04.2018: 
Ingen merknader. 
 
 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
027/18: Melding / orientering til Levekårsutvalet - 24.04.2018 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Meldinga vert teke til orientering. 

   
   
24.04.2018 LEVEKÅRSUTVALET 

Meldinga vert teke til orientering, samrøystes. 
 
LE - 027/18  VEDTAK: 

Meldinga vert teke til orientering. 



 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 


	Møteprotokoll
	for
	Levekårsutvalet

